

Title (en)

Cupboard, in particular a kitchen or bathroom wall cabinet.

Title (de)

Schrankeinheit, insbesondere Schrankeinheit für Küche und Badezimmer.

Title (fr)

Armoire, en particulier armoire pour cuisine et salle de bain.

Publication

EP 0373259 A2 19900620 (DE)

Application

EP 88202312 A 19881017

Priority

NL 8702483 A 19871016

Abstract (en)

Known kitchen or bathroom wall cabinets are formed by a cupboard body and one or more tabular surfaces and are closeable at the front by means of doors. When wall cabinets of this type are used in damp areas they absorb too much moisture, which has a negative effect on the connections of the individual parts of the wall cabinet. In order to overcome this disadvantage, a wall cabinet is proposed according to the invention in which cupboard body (1) and tabular surfaces (5) form an indivisible unit which is provided with a smooth surface and in which all transitions between cupboard walls (3) and tabular surfaces (5) are produced by means of fillets. The wall cabinet together with its tabular surfaces is according to the invention advantageously made of plastic, in particular a reinforced polyester material, which prevents any absorption of moisture. <IMAGE>

Abstract (de)

Bekannte Schrankeinheiten für Küche und Badezimmer werden durch einen Schrankkörper und ein oder mehrere Tablare gebildet und sind an der Vorderseite durch Türen verschliessbar. Bei der Anwendung derartiger Schrankeinheiten in Nassräumen nehmen diese zuviel Feuchtigkeit auf, was sich auf die Verbindungen der Einzelteile der Schrankeinheit negativ auswirkt. Zur Überwindung dieses Nachteiles wird erfindungsgemäss eine Schrankeinheit vorgeschlagen, bei der Schrankkörper (1) und Tablare (5) eine unteilbare Einheit bilden, die mit einer glatten Oberfläche versehen ist und bei der alle Übergänge zwischen Schrankwänden (3) und Tablarern (5) mittels Rundungen erfolgen. Vorteilhafterweise wird die erfindungsgemässe Schrankeinheit mit ihren Tablarern aus Kunststoff, insbesondere einem armierten Polyester material, hergestellt, was jede Feuchtigkeitsaufnahme verunmöglicht.

IPC 1-7

A47B 67/02; A47B 77/00

IPC 8 full level

A47B 67/02 (2006.01); **A47B 77/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47B 67/02 (2013.01); **A47B 77/00** (2013.01)

Cited by

EP2896756A1; NL2012114C2; EP3064656A1; EP2896756B1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

NL 8702483 A 19890516; EP 0373259 A2 19900620; EP 0373259 A3 19910313

DOCDB simple family (application)

NL 8702483 A 19871016; EP 88202312 A 19881017